基督見證使團二〇一八年夏令會通啟

基督見證使團二0一八年夏令會,將於八月三十一日(週五)晚間至九月三日(週一) 中午在 Santa Barbara 聖塔巴巴拉大學舉行。這次特會分別由史伯誠弟兄與傅肯尼 Kenny Friedmann 弟兄擔任晚間與晨間信息的講員,另外下午安排有工作坊。我們誠摯地邀請各地 的聖徒報名參加這次特會,相信主會大大將祝福傾倒下來。

晚間信息主題:「教會是基督的身體-新耶路撒冷的異象」

- 一、神永遠的計畫-基督與教會
- 二、主的國度與千年國度
- 三、基督的新婦羔羊的妻聖城新耶路撒冷
- 四、新耶路撒冷為中心的新造宇宙

懇請弟兄姊妹能為信息並教會的蒙恩迫切禱告,預備心一同來追求。願在這末後時 代,主來的腳步聲迫近時,復活的主在會中向眾人顯現,聖徒能聽見神兒子的聲音,並能 抓住今日在我們手中的機會,一同有分聖城新耶路撒冷的建造。

報名:

- 一、 請儘早將報名單填妥於七月二十九日前交給各區負責人,或寄回基督見證使團 8141 Hellman Avenue, Rosemead, CA 91770。
- 二、 如您在報名後有任何變動,請務必通知連絡處。

費用:

憑信心仰望主的供給,弟兄姊妹請照聖靈的感動和引導為大會所需奉獻; 支票抬頭請寫 TESTIMONY OF CHRIST MISSION (請註明為夏令會用)。

附註:

- 一、 大會有兒童聚會及嬰兒照顧的安排。
- 二、 大會手冊及各項聚會之資料將另行寄發。

夏令會籌備小組 敬邀

ANNOUNCEMENT

2018 Summer Conference of Testimony of Christ Mission

2018 Summer Conference of Testimony of Christ Mission (TCM) will be held from August 31st to September 3rd, 2018, at University of California, Santa Barbara, in Santa Barbara, California. The speakers of the conference are Brother Newman Sze and Brother Kenny Friedmann. There will also be workshops in the afternoon. We sincerely invite saints from all over the world to join us because we believe the Lord will greatly bless His children's gathering in His name.

The theme of Evening Messages is: "Church is the Body of Christ – the Vision of the New Jerusalem", and the respective topics of the evening messages are as follows:

- 1. God's eternal plan Christ and Church.
- 2. The Lord's Kingdom and the Millennium Kingdom
- 3. The Bride of Christ, the Wife of the Lamb, and the New Jerusalem
- 4. The New Universe that is centered around the New Jerusalem

Please pray earnestly for the blessing for His church and prepare your heart to pursue the Lord together with other saints. As the sound of the footsteps of His return gets near, may the Lord appear to us, enabling us to hear the voice of the Son of God and make the best of our time to experience the great salvation of Christ.

Registration:

- 1. Please sign up by July 29th with the designated conference coordinator of your church, or mail directly to the following address: 8141 Hellman Avenue, Rosemead, CA 91770
- 2. If any change needs to be made after you register, please notify the Conference Registration immediately.

Fees:

As usual, we will look up to the Lord for His provision. Therefore, please offer for the conference as you are led by the Holy Spirit. Please make your check payable to "TESTIMONY OF CHRIST MISSION" (please note on the memo line of the check that it is for the 2018 Summer Conference.)

Additional Notes:

- 1. Children's program and day nursery will be held concurrently during the Conference.
- 2. Conference brochure with conference details will be distributed separately later.